

《单词百科:parallelogram是什么意思?parallelogram怎么发音?parallelogram的解释和用法》

英语单词parallelogram是什么意思?parallelogram怎么读?parallelogram怎么发音?简答网为您整理了parallelogram的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



parallelogram怎么读

parallelogram的读音:[, pær ə ' lel ə græm]

parallelogram的意思

1、n.平行四边形;

parallelogram的近义词

1、**diamond** n.金刚石;钻石首饰;菱形;(扑克)方块;内场;

- 2、**lozenge** n.菱形, 止咳糖;锭剂;含片;
- 3、**parallel** adj.平行的;相同的, 类似的;[电]并联的;[计]并行的;
- 4、**rhomboid** n.偏菱形, 长斜方形;

parallelogram的反义词

- 1、**trapezium** n.梯形, 不规则四边形;

parallelogram的双语例句

- 1、The diagonals of a (an) isosceles [trapezoid, trapezoid, parallelogram] are congruent.

等腰梯形的对角线等长.

- 2、This construction is often called the parallelogram law of addition of vectors.

这种作图法常被称为矢量相加的平行四边形法则.

- 3、Given that OABC is a parallelogram.

已知OABC为一平行四边形.

- 4、This thesis proposes a novel burst detection algorithm, Narrowest Parallelogram Coverage.

本文提出了一种新颖的数据流上的突变检测算法, 即最窄平行四边形法.

- 5、Teacher: The shape of the parallelogram has changed. What about its perimeter?

师: 图形的形状变了, 而周长 怎样?

- 6、The following illustration shows the original image and the image mapped to the parallelogram.

下面的插图显示原始图像以及映射为平行四边形的图像.

- 7、A solid with six faces, each a parallelogram and each being parallel to the opposite face.

平行六面体一种有六个面且每一面都是平行四边形并与对面相平行的立方体.

8、The little parallelogram above your top lip is called the filtrum.

你上嘴唇上方的四方形叫做过滤器.

9、They can be combined into a parallelogram.

可以拼成一个平行四边形.

10、Cut the parallelogram into the 3 pieces, Rearrange the pieces to make a square.

将该平行四边形分割成三块, 再将这些分块重新组合成一个正方形.

11、Lyra consists of a little triangle, of which Vega is part, with a little parallelogram attached.

天琴座由一组三角形和一个小四边形组成, 织女星只是其中一部分.

12、Make sure the students grasp the method of calculating the parallelogram well by doing Exercise 1.

通过书面练习第一题, 巩固求平行四边形面积的计算能力.

13、If I scissor the rectangle or parallelogram diagonals.

如果剪开的是一个长方形或者平行四边形, 又会怎么样?

14、We can show that $u(x, t)$ can be determined at every point inside the parallelogram OACB.

我们可以证明, $u(x, t)$ 可以在平行四边形OACB内部的每一点上被定出.

15、Ok, a parallelogram box, but a box nonetheless!

好吧, 一个平行四边形框, 但尽管如此, 一个盒子!

16、In fact, the area of the steel plate is the area of the parallelogram.

求钢板的面积就上求平行四边形面积.

17、Moreover, the parallelogram law is also generalized and some important operator inequalities are established.

与此同时推广了平行四边形法则, 给出了一些重要的算子不等式.

18、The area of every triangle equals the area of the parallelogram.

每个三角形的面积等于拼成的平行四边形面积的。

以上是简答网为您整理的parallelogram怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于parallelogram的用法、parallelogram的释义、parallelogram的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/parallelogram>

